
- 1 -

Gemeente Nieuwkoop

T.a.v. gemeenteraad

Postbus 1

2460 AA  TER AAR

beantwoording schriftelijke vragen

Inleiding
De fractie D66 heeft op 7 juli aan het college vragen gesteld over fietspad Hollandse 
Kade. Zij geven het volgende aan: 

De Hollandse kade is een bekende wandel- en fietsroute binnen de dorpskern 
Woerdense Verlaat. Gekenmerkt door haar prachtige uitzichten over Wijde van de Vliet 
en de aansluiting naar Lusthof de Haeck. Helaas staat de route ook ergens anders om 
bekend: De natte voeten die je krijgt als je er wandelt (foto). Uit gesprekken met 

enige tijd last ervaren word van water op het wegdek en momenteel extra doordat er 
geen asfalt ligt, maar rubberen platen en zand. Op de Hollandse kade staat ook al een 

1. Vraag: Wanneer is het besluit genomen om te starten met de 
wegwerkzaamheden?

Antwoord:

De betreffende werkzaamheden zijn opgenomen in het beheer en beleidsplan wegen 

2021-2025. Dit plan is vastgesteld in de gemeenteraad van 3 juni 2021. De 

werkzaamheden staan gepland voor 2022. 

De werkzaamheden betreffen het lokaal ophogen van het pad en hierna te voorzien van 

gekoppelde betonplaten. Hiermee zou de bereikbaarheid geborgd worden. Het aan te 

pakken gedeelte van het pad is door zettingen in de ondergrond namelijk lager komen te 

liggen dan het waterpeil van de plas. Hierdoor blijft op een gedeelte van Hollandse kade 
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water op het pad staan. Dit vindt vooral plaats in de winterperiode waarin het waterpeil 

van de plassen hoger staat dan in de zomer. 

Tijdens het opstellen van het beheerplan zijn de voorgenomen werkzaamheden voor 

besproken met het Hoogheemraadschap Stichtse Rijnlanden. Deze partij beheert de dijk.

2. Vraag: Waarom zijn de werkzaamheden momenteel nog niet afgerond?

Antwoord:

De week voordat de werkzaamheden zouden starten is er een bouwstop opgelegd door 

het hoogheemraadschap Stichtse Rijnlanden, hierna te noemen waterschap. Dit omdat 

we binnen de invloedsfeer van de dijk de werkzaamheden gaan uitvoeren. Het 

en mogelijk er zelfs een vergunning aangevraagd moet worden voor het onderhoud van 

de weg. In de voorafgaande overleggen met het waterschap zijn wij hier niet eerder op 

gewezen. 

In overleg met het Waterschap is alsnog een vergunningsaanvraag gedaan voor de 
werkzaamheden. Op basis van de aanvraag heeft het waterschap aanvullende eisen 
gesteld. Met name over de gewichtstoename en zetting gevolgen van de nieuwe 
constructie die binnen de invloedssfeer van de dijk ligt. Het waterschap is van mening dat 
dit extra gewicht zorgt voor een versnelde zettingen van de ondergrond en verzakkingen 

overlegd welke technische mogelijkheden er nog zijn ten opzichte van de 
maatschappelijke kosten. Het waterschap stelt namelijk eisen die er voor zorgen dat de 
projectkosten aanzienlijk toenemen. Indien de eisen worden gehandhaafd en de 
constructie wordt aanpast hieraan komen de kosten ten laste van de Reserve Wegen

3. Vraag: Wanneer zullen de werkzaamheden voltooid zijn?

Antwoord:

Zodra er ambtelijk overeenstemming is, kunnen de werkzaamheden worden ingepland 

door de aannemer. Zodra de aannemer materieel en mensen beschikbaar heeft, zijn de 

werkzaamheden binnen een week afgerond. Omdat het wateroverlast vooral in de 

winterperiode plaatsvindt, streven we er naar om dit voor deze tijd te hebben uitgevoerd. 

4. Vraag: Wat Is er met buurtbewoners gecommuniceerd over deze 
werkzaamheden?

Antwoord:

De gefaseerde aanpak van de gemeente is gecommuniceerd naar de omwonenden. 

Hierbij is er in de communicatie vanuit gegaan dat we eerder tot overeenstemming 

zouden komen met het waterschap. 

5. Vraag: Zijn buurtbewoners op de hoogte gesteld van eventuele 
veranderingen?

Antwoord:
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Nee, zoals eerder benoemd gingen wij er vanuit dat er snel overeenstemming zou komen 

met waterschap. Wij gaan op korte termijn in gesprek met het waterschap en willen op 

basis van de uitkomsten dit communiceren met de buurtbewoners.  

burgemeester en wethouders van Nieuwkoop

Nicolette Caspers

secretaris

Robbert-Jan van Duijn

burgemeester



 


